
Nykøbing F. 13. november 2020

 Referat bestyrelsesmøde.

Fredag den 9. Oktober 2020 kl. 18.30
Hos Formand Jan Graakjær, Hammerlodden 41 2 th. 4800 Nykøbing F.

Dagsorden.

1.           Valg af dirigent.

Jan Gråkjær

2.           Valg af referent.

Kenn Larsen

3.           Godkendelse af dagsorden.

Blev godkendt.

4.           Juletræsarrangement – juletræ og placering –  gløgg og æbleskiver - 
pølser og brød m. tilbehør – slikposer til børnene.

      Det blev beslutte at afholde juletræsarrangement den 29. 
      november 2020. Alle i bestyrelsen inkl. supplanter vil medvirke
      til arrangementet. Der er aftalt at mødes i juleudvalget i starten 

            af november.

5.           Vindfang/skur/samlingssted ? Hvor – Hvem – Pris.

Boligselskabet vil blive kontakte med hensyn til placering, da der
      ikke er mange steder det kan stå. Michael og Kenn
      vil i samarbejde udarbejde en tegning og beregne en ca. pris.    
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6.           Indkøb af legeting til legepladsen og området - Stangtennis – 
floorball og andre forslag.

     Da det nu nærmer sig vinter og det er begrænset med
     udeaktiviteter er punktet videreført til et senere bestyrelsesmøde.

7.           Indkøb af reol og andre småting til bestyrelsens rum – Så tingene
ikke tager skade af fugt i kælderen.

     Indkøb af reol til at sætte vores ting på er udskudt til næste
     budgetperiode. Pernille vil prøve at skaffe nogle plastikkasser
     vi kan stille tingene på.

8.  Stillevej Teglværksgade  - Underskriftindsamling – godkendelse fra 
bestyrelsen.

     Oplægget til indsamlingen blev godkendt. Kenn vil gå rundt og 
     indsamle underskrifter i vores Afd 35 og Fjordparken Afd 6.

9.           Samarbejde med Fjordparken – Evt. Fastelavn – Sommerfest.

Fastelavnsfest kunne godt holdes i samarbejde med Fjordparken.
Sommerfest var der lidt uenighed om vi skulle holde i samarbejde
med Fjordparken, da det er første gang siden ombygningen og
der er en masse nye beboer, vi vil sige velkommen til.

10.          Status på bestyrelsens ting – Optælling og inventarliste.

Jan og Kenn foretager en optælling af tingene vi har tilbage og
udarbejder en liste, som også vil blive sat op i bestyrelsens rum.

11.          Information til nye beboer – Omkring skrald og anden værdifuld
information.

                Anni og Kenn udarbejder et udkast, som godkendes af bestyrelsen
og omdeles til alle beboer, samt lægge på afdelingens 
hjemmeside.
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12. Evt. 

      Bestyrelsen talte om at købe en printer da vores tidligere printer
      er smidt ud, Det blev godkendt til en pris af 1800 kr.

      Formanden Jan har været rundt i samtlige opgange og tjekke for
      brandalarmer øverst i opgangen, og kunne konstatere at ud af 13
      opgange manglede der 6 brandalarmer. Jan vil kontakte
      boligselskabet for at få det udbedret.

      Jan som bor på 2 sal, har konstateret at der er meget træk fra
      ydervægge, træk under køkkenskabe og under køleskabet.
      Der er åbenbart ikke blev tætnet i forbindelse med renoveringen.
      Det betyder et væsentligt større varmeforbrug. Jer der bor på 2 
      sal kan selv tjekke efter og evt. kontakte ejendomsfunktionæren.  

      Det er ikke i orden at håndværkere fra Bo-Hus kommer uanmeldt.
      Inspektør Kent vil blive kontaktet vedrørende dette.

      Der blev til sidst snakket lidt om at der er for meget græs og for 
      lidt planter og buske, men vi vil afvente og se hvad der sker.

Med venlig hilsen
Bestyrelsen

Jan - Anni - Kenn - Linda - Pernille
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